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Nr OR-BR.0002.22.2016 

PROTOKOL Nr XXIIl2016 
z dwudziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

odbytej w dniu 21lipca 2016 r. w godzinach 10,00 - 11,00 
w Urz\!dzie Gminy i Miasta Kozieglowy 

Uchwaly podj\!te na sesji: 

1. Uchwala Nr 142IXXIII2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 1 03IXV 12015 z dnia 29 grudnia 2015 roku. 

2. Uchwala Nr 143IXXII/2016 w sprawie zrnian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Uchwala Nr 144IXXII/2016 zgody na przedluzenie umowy najrnu. 

4. Uchwala Nr 145/XXII/2016 w sprawie przyst'IPienia do sporz'tdzenia rniejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Grniny i Miasta Kozieglowy dla fragrnentu 
rniejscowosci Post«p. 

Uchwaly stanowi't zal'tczniki nr 1 - 4 do protokolu. 

Radnych obecnych na sesji : 15 

Obradorn sesji przewodniczyla Przewodnicz'tca Rady Grniny Miasta Kozieglowy Pani 
Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Radna Sejmiku Wojew6dztwa SI'tskiego Pani Krystyna Jasinska 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SI«czka 
Zast«pca Burrnistrza Grniny i Miasta Pan Piotr Kolodziejczyk 
Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Wieslawa Machura 

Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB<jk 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Radca prawny Urz«du Grniny i Miasta Pan Slawornir Kania 
Kierownicy referat6w Urz«du GiM Kozieglowy, 
Przewodnicz'tcy Sarnorz'tdu Mieszkanc6w Koziegl6w i Rosochacza oraz soltysi 
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Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przyj~cie protokolu z poprzedniej sesji. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

4. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
5. Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu. 
7. Przyj~cie Raportu 0 zdrowiu mieszkaitc6w Gminy i Miasta Kozieglowy ijego 

uwarunkowaniach za rok 2015. 
8. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi~dzysesyjnym. 
9. Informacja Przewodnicz!tcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakonczenie obrad 22 Sesji. 

Porz!tdek obrad sesji stanowi zal!tcznik nr 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz!tca Rady Gminy i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesj~ radnych, zaproszonych go sci oraz wszystkich zebranych. 
Stwierdzila, ze sesja jest prawomocna. 
Zgodnie z list!t obecnosci w sesji uczestniczylo 15 radnych . 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowi!tzal!tczniki nr 6,7do protokolu. 

Przewodnicz!tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzeme 
porz!tdku obrad sesji 0 podj~cie uchwaly w sprawie przyst!tPienia do sporz!tdzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla 
fragmentu miejscowosci Post~p. 
Zaproponowala rozpatrzenie projektu uchwaly jako punkt 7 porz!tdku obrad i przesuni~cie 
pozostalych. 
Radni nie zglaszali uwag do przedstawionej propozycji zmiany porz!tdku obrad. 
Porz!tdek obrad wraz z zaproponowan!t zmian!t zostal przyj~ty 15 glosami "za" 
Gednoglosnie ). 
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Uchwalony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przyje(cie protokolu z poprzedniej sesj i. 
3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
4. Podje(cie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2016 r. 
5. Podje(cie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
6. Podje(cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy najmu. 
7. Podje(cie uchwaly w sprawie przyst'IPienia do sporz~dzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu 
miejscowosci Poste(p. 

8. Przyje(cie Raportu 0 zdrowiu mieszkailc6w Gminy i Miasta Kozieglowy i jego 
uwarunkowaniach za rok 2015. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mi«dzysesyjnym. 
10. Informacja Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mi~dzysesyjnym. 
11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski. 
13. Zakonczenie obrad 22 Sesji. 

Ad. pkt 2 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej Sesji wywieszony byl w Urz«dzie Gminy i Miasta , kazdy z radnych mial 
mozliwosc zapoznania si« z nim. Radni nie zglaszali uwag do protokolu z dwudziestej 
pierwszej sesji, kt6ra odbyla si« w dniu 23 czerwca 2016 r. 

Protok61 z poprzedniej Sesji przyj«ty zostal przyj~ty 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 3 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisje( Uchwal 
Wniosk6w w skladzie: 

1. Pani Bozena Konopka 
2. Pani Monika Skrobarczyk 
3. Pani Grazyna Sitek 

Ad.pkt4 

Pani Grazyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 
i Miasta Kozieglowy na rok 2016 (zal~cznik ill 8 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
Uchwala Nr 142IXXII/2016 w sprawie zmian uchwaly budzetowej Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2016 rok Nr 103/XV/2015 z dnia 29 grudnia 2015 roku zostala przyj~ta IS 

glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 5 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawle 
w Wielolelniej Prognozie Finansowej ( zal<tcznik nr 9 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

zmlan 

Uchwala Nr 143IXXIII2016 w sprawie zmian W Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyjt,:ta 15 glosami "za" Uednoglosnie). 

Ad. pkt6 

Pani Bozena Konopka przedstawila projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na 
przedluzenie umowy najmu ( zal<tcznik nr 10 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 144IXXII2016 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy naJmu 
zostala przyjyta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyst<tPienia do 
sporz<tdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 
Kozieglowy dla fragmentu miejscowosci Postyp ( zal<tcznik nr 11 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 145IXXI/2016 w sprawie przyst<tPienia do sporz<tdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu miejscowosci 

Postyp zostala przyjyta 15 glosami "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 8 

Przewodnicz£tca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zapytaJa czy radni maj't uwagi 
do Raportu 0 zdrowiu mieszkaitc6w Gminy i Miasta Kozieglowy i jego uwarunkowaniach za 

rok 2015. (zal<tcznik nr 12 do protokolu). 
Radni nie zglaszali uwag. 
Raport 0 zdrowiu mieszkanc6w Gminy i Miasta Kozieglowy i jego uwarunkowaniach za rok 
2015 zostal przyjyty jednoglosnie. 

Ad.pkt9 

Burmistrz Pan Jacek Slyczka przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci w okresie 

mit,:dzysesyjnym: 

- w zwi<tzku ze Swiatowymi Dniami Mlodziezy ogloszony zostal podwyzszony stan 
bezpieczenstwa publicznego w kraju - do 01.08.br. W dniu wczorajszym w Urzydzie GiM 
Kozieglowy odbylo siy spotkanie wszystkich sluzb odpowiedzialnych i jednostek 
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organizacyjnych Gminy . Jezeli zostan'l. zauwazone jakiekolwiek niepokoj'l.ce sygnaly, nalezy 
zglaszac to na telefony alarmowe; 

- podpisano umow~ na wsp61finansowanie wyposazenia Przedszkola - zapewnienie edukacji 
przedszkolnej na najwyzszym poziomie w Przedszkolu w Kozieglowach i w Oddziale 

Zamiejscowym w Starej Hucie. Aby jednak oglosie przetarg musz'l. bye dostosowane przepisy 

przetargowe krajowe do przepisow unijnych. W ostatnim czasie Sejm uchwalil stosowne 
przepisy; 

- Gmina jest przed podpisaniem umowy na 500 instalacji solarnych dla mieszkailc6w na 
terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. Ewentualne oszcz~dnosci w granicach 800.000 do 1 mIn 
zl chcemy przeznaczye na wnioski w sprawie budowy pomp ciepla dla mieszkailc6w jak 
i instalacji fotowoltaicznych. Ruszyl projekt na budow~ 68 instalacji fotowoltaicznych dla 
mieszkailc6w Gminy i Miasta; 

- w Warsztatach Terapii Zaj~ciowej w Wojslawicach odbylo si~ spotkanie , na ktorym 
podsumowano dzialalnose i przedstawiono wzajemne oczekiwania. W ramach RPO 
przewidywana jest termomodernizacja obiektu , w kt6rym znajduj'I. si~ WTZ; 

- odbylo si~ Walne Zebranie czlonk6w Banku Sp6ldzielczego w Myszkowie, w ktorym 
uczestniczyl; 

Gmina Kozieglowy jest jedn'l. z siedmiu gmin w Polsce wyr6:i:nionych przez Osrodek 
Rozwoju Edukacji przy Ministerstwie Edukacji Narodowej do szkolenia na temat jakosci 
edukacji w Polsce. Jest to ogromne wyr6znienie, kt6re wil\:i:e si~ z naszymi dzialaniami 
zwi'lZanymi r6wniez z pozyskiwaniem srodk6w. B~dziemy wypracowywae wzorce, kt6re 

nast~pnie b~d'l. wdrazane w 500 samorz'l.dach w kraju; 

- na biez'l.cO realizowany jest Program Rodzina 500+; 

- w powiecie dziala Spoleczna Rada ds. os6b niepelnosprawnych, ktora prowadzi dzialania na 
rzecz os6b niepelnosprawnych. PCPR otrzymuje srodki, ale s'l. one nie wystarczaj'l.ce , st'l.d 

wniosek , by PFRON zwi~kszyl dzialania na rzecz os6b niepelnosprawnych; 

- zakonczono budowC( drogi gminnej - ul. Polna w Mzykach; 

- w zwi'lZku z tym , ze w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego i Studium 
nalezy wrysowae ruroci~ Trzebinia-Boron6w bC(d'l. konsultacje w tym temacie , firma ktora 
rna ten korytarz wrysowae w planach b~dzie informowala 0 tym wlascicieli grunt6w; 

- w Dyrekcji Drog Krajowych i Autostrad w Katowicach odbylo si~ spotkanie , na kt6rym 
temat bezpieczenstwa na drogach w GiM Kozieglowy byl bardzo mocno podkrdlany. Mamy 
zapewnienie z UrzC(du Marszalkowskiego 0 rozpoczC(ciu procedury wyboru firmy , kt6ra 
zajmie siC( lokalizacj'l.korytarza obwodnicy Koziegl6w; 
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- czekaj~ nas regulacje stanu prawnego, zwlaszcza elementow spomych w zakresie drog . 
Ostatnio pojawil si~ problem z odwodnieniem przy drodze powiatowej od DK-1 - Wojslawice 
- Cynkow. W Wojslawicach Starosta bez uzgodnien przekazal grunt osobie prywatnej 
i b~dzie powaZny problem z uregulowaniem stanu prawnego; 

Pan Burmistrz zaprosil zebranych do uroczystego powitania w dniu dzisiejszym pielgrzymow 
z trzech panstw: W«gier , Francji i Meksyku , ktorzy goszcz~ w Gminie i Miescie Kozieglowy 
w ramach Swiatowych Dni Mlodziezy w Krakowie. 

Ad. pkt 10 

Przewodnicz~ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj« 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mi«dzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady 
GiM w dniu 23 czerwca 2016 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz~dku obrad biez'lccej sesji, 
zwolanie wspolnego posiedzenia komisji Rady 
praca nad materialami sesyjnymi, 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplyn«ly pisma : 

• pismo Zespolu Uslug Komunalnych dotycz~ce koniecznosci pilnej wymlany cz«sci 
wodoci~u grupowego "Pinczyce" w Pustkowiu Lgockim, wykonanego z rur stalowych. 
Przewodnicz~ca Rady podkreslila, ze w miesi~cu wrzesniu nalezy pochylic si« nad 
wnioskiem, bo jest to bardzo waZny odcinek wodoci~u, tranzyt do kilku miejscowosci; 

• pismo Komendanta Powiatowego Policji w Myszkowie 0 udzielenie wsparcia 
finansowego na wykonanie ogrodzenia, bramy wjazdowej, utwardzenia posesji oraz 
montaz monitoringu Komisariatu Policji w Kozieglowach; 

• stanowisko Zarz~du Wojewodztwa Sl~skiego dotycz~ce petycji Samorz'lcdu Mieszkancow 
Kozieglow przeciw budowie drogi 789; 

• kolejne pismo Komitetu Spolecznego przeciw budowie drogi wojewodzkiej nr 789; 

• pismo Ochotniczej StraZy Pozamej w Lgocie Gornej 0 dofinansowanie remontu straznicy 
OSP w kwocie 60.000 z!. Pani Przewodnicz'lcca poinformowala, ze na dzien dzisiejszy nie 
rna takich srodkow w budzecie .W budzecie jest kwota 150.000 zl, a mamy 21 jednostek 
OSP. 

Ad. pkt 11 

Radni nie zglaszali pisemnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 12 

Wolne wnioski: 
Radna Sejmiku Wojewodztwa SI'lcskiego Pani Krystyna Jasinska poinformowala, 
ze zglaszala wniosek 0 sygnalizacj« swietln~ w Rzeniszowie i z Generalnej Dyrekcji Drog i 
Autostrad w Katowicach otrzymala odpowiedz , ze nie otrzymali srodkow na to zadanie . 
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Ponownie Wl~C zglosi to zadanie do realizacji w kolejnych planach. Nalezy apelowac 
i przedstawiac argumenty , ze sygnalizacja swietlna jest niezb~dna dla poprawy 
bezpieczeiIstwa mieszkaiIc6w. 
W zwi<jZku z tym, ze remont drogi 789 budzi wiele kontrowersji mieszkaiIc6w Koziegl6w, na 

spotkaniu w Katowicach zobowi<jZano do podj~cia dzialaiI w kierunku obwodnicy Koziegl6w. 
Podj~te zostalo zobowi<jZallie, ze do koiIca 2016 r. zostanie wykonana analiza korytarzowa. 

Ad. pkt 13 

Na zakoiIczenie Przewodniczllcca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaprosila 
do powitania Gosci przybylych do Gminy i Miasta Kozieglowy w ramach Swiatowych Dni 
Mlodziezy. 
Spotkanie z Goscmi nastllcPi 0 godz. 12,00 - na Rynku w Kozieglowach , a nast~pnie wsp61ne 
przejscie do Kosciola na uroczyste powitanie Gosci. 

Wobec wyczerpania porzllcdku obrad, Przewodniczllcca Rady Pani Joanna 
Kolodziejczyk zamkn~a obrady dwudziestej pierwszej Sesji Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy, dzi~kujllcc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady dwudziestej pierwszej Sesji zakOl1czono. 

ProtOk6~(~:orzllcdzila: 
urSZr~Ja 

PRLt:VV, w ~ I:U ' (.A RADY 
Gmmy , M' slai oZleglowy 

.Joan'~ '\01 Zle)czyk 


